

Franz M. Herzog

Dirigent, Chorleiter und Komponist für Chormusik

Franz M. Herzog studierte Chordirigieren und Komposition. Als künstlerischer Leiter des Kammerchores Vocalforum Graz und des steirischen Landesjugendchores Cantanima (2004-2013) konnte er zahlreiche internationale Erfolge erreichen. Darüber hinaus war er einer der künstlerischen Direktoren der 5. World Choir Games in Graz. Herzog ist international als Dirigent, Komponist und Referent für Chordirigieren tätig. Er leitet den Lehrgang für Chorleitung am Johann Joseph Fux Konservatorium. Sein Ave, maris stella erhielt beim Internationalen AGEK Kompositionspreis „Goldene Stimmgabel“ 2010 den 2. Platz. Zahlreiche Werke sind beim Verlag Helbling verlegt. 2012 - 2015 war Herzog künstlerischer Leiter des Chorverbandes Österreich. 2015 Gründung und künstlerische Leitung des Jugendchor Österreich (JCÖ). Seit 2014 ist Herzog künstlerischer Leiter des Internationalen Chor-Festivals „Voices of Spirit“.

Franz M. Herzog

Conductor, Choirmaster and Composer of Choral Music

Franz M. Herzog studied choral conducting and composition. As artistic director of the chamber choir Vocalforum Graz and the Styrian regional youth choir Cantanima (2004-2013) he achieved numerous international successes. In addition, he was one of the artistic directors of the 5th World Choir Games in Graz. Herzog is internationally active as a conductor, composer and lecturer for choral conducting. He directs the choral conducting course at the Johann Joseph Fux Conservatory. His Ave, maris stella received 2nd place at the International AGEK Composition Prize "Goldene Stimmgabel" 2010. Numerous works are published by Helbling. 2012 -2015 Herzog was artistic director of the Choir Association Austria. 2015 foundation and artistic director of the Youth Choir Austria (JCÖ). Since 2014 Herzog is artistic director of the International Choir Festival "Voices of Spirit".